
 

 

 

 

 

Αθήνα, 23 Αυγούστου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς την κα. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού  

 

Θέμα: «Απλήρωτοι εργαζόμενοι στους αρχαιολογικούς χώρους εδώ και 

4 μήνες» 

 

 Εκατοντάδες συμβασιούχοι εργαζόμενοι, απασχολούνται κάθε χρόνο 

στη φύλαξη των αρχαιολογικών χώρων και των μουσείων της χώρας μας, 

που αδιαμφισβήτητα αποτελούν πόλο έλξης εκατομμυρίων τουριστών. 

Οι εν λόγω εργαζόμενοι εργάζονται σε εξαιρετικά δύσκολες συνθήκες, 

κάτω από υψηλές θερμοκρασίες και έρχονται σε επαφή με χιλιάδες κόσμου 

υπό το φόβο μάλιστα της πανδημίας που κατακλύζει για 4η περίοδο τη χώρα 

μας.  

Αντί της αναγνώρισης από την Κυβέρνηση του δύσκολου και 

σημαντικού έργου που επιτελούν οι συμβασιούχοι αρχαιοφύλακες, υπάλληλοι 

στην καθαριότητα, διαπιστώνουμε μέσα από πλήθος δημοσιευμάτων σε 

ολόκληρη τη χώρα ότι το έργο αυτό απαξιώνεται για τέταρτο μήνα, αφού 

παραμένουν απλήρωτοι.  

Εργαζόμενοι σε πολύ σημαντικούς αρχαιολογικούς χώρους όπως, 

Κνωσσός, Φαιστός, Σούνιο, Βραυρώνα, Μυκήνες, Αρχαία Επίδαυρος, 

Ολυμπία, κ.ά, σύμφωνα με καταγγελίες τους, παραμένουν απλήρωτοι για 

τρεις και τέσσερις μήνες. Το πρόβλημα αυτό παραμένει άλυτο ύστερα από την 

πρωτοβουλία του Υπουργείου Πολιτισμού να αναλάβει το ίδιο τη μισθοδοσία, 

χωρίς την απαραίτητη οργάνωση ανάλογου τμήματος. 
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Επειδή διανύουμε εδώ και 1,5 χρόνο μία υγειονομική κρίση που 

επιτείνει τη δύσκολη οικονομική κατάσταση χιλιάδων συμβασιούχων στους 

αρχαιολογικούς χώρους 

Επειδή το Κράτος πρέπει να επιδεικνύει τον δέοντα σεβασμό σε ένα 

κλάδο εργαζομένων που καταφέρνει να διατηρεί την εικόνα της χώρας 

αψεγάδιαστη στο εξωτερικό, 

Επειδή όλοι οι εργαζόμενοι έχουν το αναφαίρετο δικαίωμα να 

αμείβονται στην ώρα τους για την εργασία που παρέχουν, 

 

Ερωτάται η κα. Υπουργός: 

 

1. Για ποιους λόγους οι συμβασιούχοι εργαζόμενοι στους αρχαιολογικούς 

χώρους παραμένουν απλήρωτοι; 

2. Πότε σκοπεύει να δώσει λύση στο πρόβλημα της μισθοδοσίας των 

εργαζομένων αυτών; 

   

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Αμανατίδης Ιωάννης 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Γκαρά Αναστασία 

Γκιόλας Ιωάννης 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καλαματιανός Διονύσιος 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Κουρουμπλής Παναγιώτης 

Μάλαμα Κυριακή 



Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Ιωάννης 

Μπαλάφας Ιωάννης 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Ξενογιαννακοπούλου Μαρία - Ελίζα (Μαριλίζα) 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζούφη Μερόπη 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νικόλαος 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 

 

 

 




